
Intervenció Conseller Comarcal

Des  de  la  Candidatura  d’Unitat  Popular  voldríem  manifestar  el 
nostre agraïment a totes les persones que han cregut en el nostre 
projecte nacional, social i municipal, i que ho han fet dipositant el 
seu  vot  a  les  passades eleccions del  22 de  maig.  Aquests  vots 
permeten que avui estiguem aquí, i que des del Consell Comarcal 
del  Berguedà,  comencem  també  a  treballar  en  el  projecte  de 
construir un nou país, nacionalment lliure i socialment just.

Vull  agraïr  personalment  la  confiança  que  els  companys  i 
companyes del Berguedà han dipositat en mi per exercir aquesta 
responsabilitat, tot i que pensem que aquest no és el millor sistema 
per  nomenar  un  càrrec  polític.  Creiem  profundament  en  la 
democràcia, i la democràcia plena rau directament en els ciutadans 
i  ciutadanes del  nostre territori,  i  no  en els  càrrecs que nomena 
directament el partit.

Venim al Consell Comarcal a treballar pel país des de la comarca, 
amb clara voluntat de país.

Som conscients  de  la  nostra  capacitat  limitada  dins  del  Consell, 
però no ens fa por la feina, i el Consell Comarcal no és l’única eina 
per  treballar  pel  Berguedà.  Venim  amb  la  intenció  d’intervenir, 
condicionar i sobretot transformar la política comarcal.

No hem vingut al Consell Comarcal a ocupar i escalfar cadires, ni 
pel  sou  de  Conseller;  venim  perquè  creiem  que  el  país  s’ha 
d’organitzar  des  del  territori  i  pel  territori.  I  com a  Berguedans  i 
Berguedanes tenim aquesta obligació.

Ja per acabar, aprofitaré per dir-vos que la gent del carrer no sap 
què és, què fa, ni perquè serveix el Consell Comarcal; aprofitarem 
aquests quatre anys per mirar d’esbrinar-ho.

Berga, 22 de juliol de 2011


